
آقای فخیم زاده! نظرتان درباره نقشی که در سریال بازپرس داشتید، چیست 
و این نقش چه تفاوت هایی با نقش های بی شــماری دارد که آن ها را بازی 

کرده اید؟
من آقای احمد معظمی را که قبلا شاگردم در آموزشگاه سمندریان بود، می شناختم و در 
کنار آن با آقای تراب نژاد هم آشنا بودم و همین باعث شد این نقش را قبول کنم و به کارگردان 
اعتماد کردم. پیش تر هم تجربه کار در  فیلم »تکیه بر باد« را داشتم. حرف تراب نژاد برایم حجت 
بود و برای همین وقتی گفت به معظمی اعتماد کنم این کار را کردم و وقتی سر کار بازپرس 
آمدم و کارگردانش را دیدم دیگر آن شــاگرد قبل نبود و برای همین خیلی راحت بازی 

کردم. تشخیص دادم نقش هدایت جای کار دارد و از من دور است.

شما برای اینکه به نقش نزدیک تر شوید، چه کردید؟
واقعیت این اســت که برای همین باورپذیری سعی کردم خودم را به 
نقش نزدیک کنم، چون بیشتر نقش برون گرا بازی کرده بودم و فقط یکبار 
نقش یک آدم درونگرا را ایفا کردم آن هم در فیلم »آذر- شــهدخت و 
دیگران« بود؛ اما نقش هدایت بسیار سخت تر بود. در ادامه سعی کردم 
ایده هایی را بدهم تا به نقش نزدیک شوم و حتی عمل کیسه صفرا 
داشتم و بابت همین وزن کم کردم و این را هم من غنیمت شمردم 
و آن وزن را با رژیم نگه داشتم تا هدایت را به عنوان آدمی تکیده 

و زحمت کش بازی کنم. 

از بازتاب رسانه ای این سریال مشخص است که 
»بازپرس« با اقبال روبه رو شده است. خود شما از 
نقش تان راضی هستید؟ آن موقع که این نقش را 
انتخاب کردید فکر می کردید این قدر به دل بنشیند؟

 من درباره نقش ها نمی توانم پیش بینی کنم و فقط آن طور که فکر 
می کنم درست است کار می کنم و فقط تلاش می کنم و نتیجه را به مردم 
می سپارم. فیلم را برای مخاطب عام و جهت ارتباط گیری با آنها انجام می دهم. 
قصدم این است اما معلوم نیست بتوانم از پس همین کار بر بیایم. برای هدایت دیدم اگر 
تلاش کنم و ظاهر نقش را در بیاورم می توانم احتمالا خوب پیش ببرم. اما بعد از چند روز 
کار با اعتماد به آقای معظمی تلاش کردم کار را پیش ببرم و این را می دانستم که تصور 
تماشاگر از نقشم چیز دیگری است اما ما نسلی هستیم که به بازی بیشتر توجه داریم تا 
جواب آن و به این خاطر که نقش برایم چالش برانگیز بود و از نقش خوشم می آمد آن را 

پذیرفتم و بازی کردم و الحمدالله ظاهرا برخورد تماشاچی خوب بود.

بازی در هر مجموعه ای خاطرات و دســتاوردهای بسیاری دارد. شما از 
بازپرس چه چیزی برداشتید کردید که ارزشمند بوده است؟

 کار خیلی بی دردسر و بی حاشیه پیش رفت چون تهیه کننده حرفه ای بود. 
بزرگترین چیزی که برای خودم درس بود احمد معظمی از روز اول تا روز آخر 
همان طور مثل روز اول بود و تا آخرین پلان همه چیز همانطور پیش رفت و 
خوبی کار احمد همین انرژی خوب و تلاش او بود. الان می توانم بگویم از ایفای 
نقشم در این سریال بسیار راضی هستم و اگر احمد برایم کاری پیشنهاد بدهد 

حتما بازی می کنم.

مهدی فخیم زاده:

بازیگری  پس از عمل جراحی!
»مهدی فخیم زاده« با بازی در ســریال بازپرس نشــان داد که در 
81سالگی هم پرحرارت است. فخیم زاده این روزها با مجموعه »بازپرس« 
پرانرژی و سرحال جلوی دوربین رفته است و به اعتقاد منتقدان می توان 
گفت بهترین ایفای نقش را بین بازیگران این سریال دارد. گفتگو با این 

بازیگر پیشکسوت با ماهنامه صبا را در ادامه می خوانید.
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